

No. 26364. INTERNATIONAL NATURAL RUBBER AGREEMENT, 1987. CONCLUDED AT GENEVA ON 20 MARCH 1987¹

N° 26364. ACCORD INTERNATIONAL DE 1987 SUR LE CAOUTCHOUC NATUREL. CONCLU À GENÈVE LE 20 MARS 1987¹

EXTENSION OF THE AGREEMENT

By resolution 152 (XXVIII) of 22 November 1993, adopted at its twenty-eighth session held from 22, 25-30 November 1993, the International Natural Rubber Council decided, pursuant to article 66 of the Agreement, to extend the above-mentioned Agreement with effect from 29 December 1993 until 28 December 1994.

Registered ex officio on 22 November 1993.

PROROGATION DE L'ACCORD

Par résolution 152 (XXVIII) du 22 novembre 1993, adoptée lors de sa vingt-huitième session tenue des 22, 25 au 30 novembre 1993, le Conseil international du caoutchouc naturel a décidé, en vertu de l'article 66 de l'Accord, de proroger l'Accord susmentionné du 29 décembre 1993 jusqu'au 28 décembre 1994.

Enregistré d'office le 22 novembre 1993.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1521, p. 3, and annex A in volumes 1527, 1539, 1549, 1568, 1579, 1598, 1658, 1679, 1694 and 1730.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1521, p. 3, et annexe A des volumes 1527, 1539, 1549, 1568, 1579, 1598, 1658, 1679, 1694 et 1730.